

Title (en)

Washing machine with a sleeve connecting the tub to the housing.

Title (de)

Waschmaschine mit einer Manschette zur Verbindung des Laugenbehälters mit dem Gehäuse.

Title (fr)

Machine à laver le linge munie d'une manchette de liaison cuve-carrosserie.

Publication

**EP 0266239 A1 19880504 (FR)**

Application

**EP 87402146 A 19870925**

Priority

FR 8613480 A 19860926

Abstract (en)

The machine includes at least the following two arrangements. (A) In the outer edge of the door of the machine and/or of the door (8) of the tub (6), a groove (19) is provided with spaced-out slots (22) equipped with a self-locking non-return device (24). (B) A projecting rib along the upper and/or lower end of the flexible sleeve (9) engages in the groove (19) and is equipped firstly with spaced-out studs (26) which are associated with the slots (22) and which each have a throat (29) for receiving the self-locking non-return device, and secondly with flexible parallel longitudinal sealing lips in the spaces located above and between two consecutive studs (26). <IMAGE>

Abstract (fr)

Machine à laver le linge munie d'une manchette de liaison cuve - carrosserie, caractérisée en ce qu'elle comprend au moins d'une part dans le pourtour du bord de l'ouverture de la machine et/ou de l'ouverture (8) de la cuve (6), une rainure (19) pourvue de mortaises espacées (22) munies d'organe autobloquant antiretour (24), et d'autre part dans le long de l'extrémité supérieure et/ou inférieure de la manchette souple (9) un rebord saillant destiné à être monté dans cette rainure (19), et muni en premier lieu, de tenons espacés (26) associés à ces mortaises (22) et comportant chacun une gorge (29) de réception de cet organe autobloquant antiretour, et en deuxième lieu, de lèvres d'étanchéité longitudinales parallèles souples dans les espaces situés au-dessus et entre deux tenons consécutifs (26).

IPC 1-7

**D06F 37/26**

IPC 8 full level

**D06F 37/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

**D06F 37/26** (2013.01); **D06F 37/266** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3220577 A1 19831201 - LICENTIA GMBH [DE]
- [A] EP 0104475 A2 19840404 - ZANUSSI A SPA INDUSTRIE [IT]
- [A] GB 2114606 A 19830824 - HOOVER PLC
- [A] FR 1520704 A 19680412 - CHALECTRO CIE DES MACHINES A L
- [A] GB 1255168 A 19711201 - FISHER BENDIX LTD

Cited by

GB2287475A; EP1067231A1; CN105268857A; EP0657574A1; BE1007858A3; TR28197A; ES2152144A1; ES2332346A1; US6256823B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0266239 A1 19880504; EP 0266239 B1 19910123**; AT E60378 T1 19910215; DE 3767654 D1 19910228; FR 2604454 A1 19880401;  
FR 2604454 B1 19881110

DOCDB simple family (application)

**EP 87402146 A 19870925**; AT 87402146 T 19870925; DE 3767654 T 19870925; FR 8613480 A 19860926